
L"VOD: 

\Ienadzment u sportu predstavlja jednu od najvaznijih i ujedno najslozenijih 
dj latnosti, koj i obezbjeduje da se sportske i poslovne funkcij e sprovode na sto 
rac ionalniji, ekonomicniji i efikasniji nacin. Bez sportske organizacije menadzment ne 
m ze da obezbijedi svoj funkcionalni sadrzaj, i obratno, bez menadzrnenta sportska 
f,="anizacija nema integralnu, odnosno optimalnu moe za svoje djelovanje i razvoj. 

Po ti gnuti rezuitati atleticara i atleticarki sa podrucja tuzlanskog kantona koji su 
\ ajaJi medalje na velikirn medunarodnim takmicenjima navode na razmatranje da je 

'0510 vrijeme da se atletski sport na nivou tuzlanskog kantona mora rjdavati 
-tematski . 
. 1 tika kao grana sporta treba da zadovolji potrebe pojedinaca za kretanjem, 

. zbanjem, kako bi se ostvario optimalni Ijudski potencijal. Kako ee se atletika 
:..r.-ijati u tuzlanskom kantonu u znacajnoj mjeri zavisi od kvaliteta planiranja 
:;z\'oja atletskog sporta, kao i nacina usaglasavanja razvoja atletike od predskolskog, 

olskog, studentskog, rekreativ110g do takmicarskog odnosno vrhunskog. Strategija 
4Z\ oja atletike na Tuzlanskom kantonu mora se posmatrati kroz tematske cjeline: 


p rostomi kapaciteti 

programski kapaciteti 

kadrovski kapaciteti 

materij alno tehnicki kapaciteti 

an tropoloski kapaciteti populacije 


~.:: duze vrijeme u Tuzlanskom kantonu se vode jayne rasp rave sa SpOliskim 
ic ima kako organizovati atletiku da bi se postizali rezultati kao ranij ih godina. 
jc na nivou Kantona usvojen Zakon 0 sportu prema kome je formiran Savjet za 
. na nivou Kantona nazalost sarna njegova primjena ostala je bez realizacije. 

t je da je tradicija atletskog sporta na ovim prostorima vrlo velika i duga, i da 
a 'eza svih atletskih strucnjaka da se tradicija nastavi i stvore pretpostavke za 

poboljsanje. To je moguce samo planskim pristupom u ovoj oblasti. Jedan 
'" ' tnih faktora u razvoju atletskog spOlia je strucni kadar. Nazalost na podrucju 

'..I.L.-..u,,, kog kantona egzistira Fakultet za tjelesni odgoj koji proizvod strucni kadar ali 
dosta malo zastupljen u atletskom sportu. Medutim, mora se istaei da u 

~ t. m Klubu "Sloboda-Tehnograd" u Tuzli postoji veliki potencijal strucnog 
-~ a imenima kao sto su Vinko Galusic, Ziatan Saracevic, Kada Delie, Muhamed 

_ ~. Jasna Focak, Salih Hot, Nennina Mujic, Halid Gazibegovie koji bi trebao biti 
... . .JJuci faktor za strategiju razvoja atletskog sporta u narednom periodu. Veliki 

: mora se posvetiti Dijagnostickom centru i Zavodu za sportsku medicinu. 
n t in Ijesavanja stanja u sportu je stvaranje strucnih kadrova menadzera koji 

• ~Z ti ulogu primjene sportske i poslovne funkcije , te postati osnovna pokretacka 
'onomskog, drustvenog i kuitumog razvoja u savremenom svijetu sporta. 


